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Mødested: Nærum Beboerhus tak for kaffe, te og småkager og tak til Lagkagehuset for lækker kage😊 
 
Tak for et godt møde. 
 
Her er referatet. 
 

Emne Beskrivelse Ansvarlig 
Velkomst  Mikkel bød velkommen og fortalte kort om Bysamarbejder og hvordan 

det hele foregår. Derefter var der en kort præsentationsrunde. 
 

 
 
 

 

Fokus emner Her er de fokusområder der arbejdes med: 
 
Mohamed Vej og park chefen er tilgængelig på: moou@rudersdal.dk for 
sparring og vejledning.  
 
Biler kører for stærkt: 
Det er stadig en udfordring, en fodgængerovergang kunne også løse 
nogle af udfordringerne. Det blev besluttet at Tommy, Salem, Rektor, 
Mohammed (Vej og Parkchef) og præsten Amalie Nørgaard mødes 
fredag d. 9/2 kl.07.45 for at se på udfordringerne.  
 
Hartmanns plads: 
Det skal være en forening der skal søge midler, det kunne måske være 
grundejerforeningen. Det kan desværre ikke lade sig gøre. 
 

 
 
 
 
 
 
Tommy indkalder 
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Aktiviteter Her står de aktiviteter der sættes igang: 
 
Vinsmagning den 24. maj. 
Vi gentager vinsmagningsrundturen i butikkerne den 24. maj 2024 fra 
16.00-20.00. 
Der skal endnu mere markedsføring til, vi starter planlægning på mødet 
i januar. Butikker på Torvet er med i det omfang de kan.  
 
Tino fra Grill & Burger på Nærumvænge Torv til gerne stille op på 
Hartmanns Plads med mad og drikkevarer når vinsmagningen stopper. 
Det vil være super godt og en rigtig god afslutning. Gruppen arbejder 
videre. Tommy afklarer i forhold tilladelser osv. 
 
Beredskabsdag: 
Vi drøfter det på næste møde. 
 
Flagstænger ved butikkerne: 
Alle køber en flagstang, og vi flager for hinanden når der er fødselsdag 
osv. Det giver kunderne noget at tale om og er festligt. 
 
Fællesspisning: 
Det vil vi lave efter sommerferien 2024. 
 
Streetfood: 
Maj Toppenberg arbejder på et farmers Market-koncept/streetfood i 
Nærum Hovedgade til efteråret 2024, det vil vi alle bakke op om.  
 
Opfølgning på Julen 2023: 
Der var stor ros til udsmykningen bla. de indkøbte juletræer og de små 
nisser der kunne flyttes rundt i byen. Det skabte en julestemning der 
ikke tidligere er set i Nærum Hovedgade. Torvet havde også arrangeret 
en flot juletræstænding sammen med BSV.  
 

 
 
 
Casper, Salem, 
Tommy, Tino, 
Jens 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Byrum Binde Nærum Hovedgade og Nærumvænge Torv bedre sammen: 
Salem fortalte om projektet som er utrolig spændende. Gruppen er 
kommet langt, og har booket standerne fra april til juni. Planen er at 
første udstillingsrul skal være kunst, og derefter skal det skifte hver 
måned. 
 
Virker det vil vi søge om permanente standere som kun skal bruges til 
dette projekt. 
 
Arbejdsgruppe: 
Merete, Salem, Erik, Susanne og Jamie. 

Merete, (Salem 
formand), Jamie, 
Susanne og Erik  
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mear@rudersdal.dk 
salembuur@gmail.com 
susanne@teamallover.com 
eriber@nagadm.dk 
wallace-dk@outlook.com 
 
Strikkede Vimpler: 
Det starter vi op i løbet af januar. Mikkel har en drejebog. 
 
Verdensmål: 
Kan vi evt. dekorere Rema 1000 bygningen med rammer med de 17 
verdensmål for at sætte fokus på dem? Tommy afklarer hvem vi skal 
snakke videre med om gavlmalerier.  
 
Bogskab: 
Gruppen er kommet rigtig langt, og der er søgt midler til en rigtig god 
løsning. Vi hører mere på næste møde.  
Der er nedsat en arbejdsgruppe: Tina, Susanne og Dina 
hello@guldkantsdanmark.com 
majaviby@hotmail.com 
dohlmann@os.dk 
 
Siddeområder langs hovedgaden: 
Mikkel viste forskellige løsninger, og vi diskuterede hvilke løsninger der 
kunne være optimale.  
Beach stole kunne være en mulighed som et spor både i hovedgaden og 
mod torvet. Dog er der mange regler på torvet som gør det svært at 
lave noget der. 
Vi arbejder videre med det til næste møde. Tommy afklarer om 
kommunen har kasserede bænke stående, som kan sættes i spil.  
 
Bykort: 
Kan vi stille et stort bykort op, hvor man kan se hvad der er rundt 
omkring i området. Både kultur, kunst og vigtige lokationer som f.eks. 
handelsgaden (Hovedgaden) Nærumvænge torv osv. Måske med gåture 
på 3,5,8 km. 
Vi drøfter det på næste møde. 
 
Oplevelser/Skattejagt: 
Vi drøftede om vi kunne lave en vej/jagt gennem byen, med små ting 
man skal undersøge eller finde. En god måde at få borgerne til at gå lidt 
rundt. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
Tina, Susanne, 
Tommy og Dina 
 
 
 
 

Næste møde  27. februar kl. 08-09.30 på Nærum Gymnasium 
 
Dagsorden: 
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1. Velkomst. 
2. Projekter fra sidst bla. bogskab, byrumsmøbler osv. 
3. Aktiviteter og opfølgning på alt det vi har igang. 
4. 2024 hvad skal vi sætte igang?  
5. Evt. 

Husk at du kan se referater fra alle tidligere møder på Rudersdal 
kommunes hjemmeside: https://rudersdal.dk/mere-byliv 
 
  
 

Møder 2023  
Møder 2024 
 
Nærum: 
29. januar aften 
27. februar morgen 
25. marts aften 
24. april morgen 
30. maj aften 
27. juni morgen 
Juli ingen møder 
28. august aften 
25. september morgen 
23. oktober aften 
20. november morgen 
 
 

 
 
 

 
Venlig hilsen 
Mikkel Niess 
Konsulent 
BIDdanmark 
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